
Verslag algemene ledenvergadering HZ&PC-Heerenveen van woensdag, 5 april 2017 in de 

vergaderruimtes van Sportstad Heerenveen.  

 

Aanwezig: bestuur HZ&PC, bestaande uit Gerard Eghuizen, Diana Bergsma en David van Wier en 

verder 37 leden volgens presentielijst 

 

1. Opening  

Gerard Eghuizen, als voorzitter a.i. opent de vergadering en heet iedereen welkom op deze 

algemene ledenvergadering 

2. Vaststelling agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

3. Mededelingen  

Er is bericht van verhindering ontvangen van Marten de Groot, Froukje de Jong-Veenstra, 

Bert de Jong, Alie Visser en Dick Nijdam 

4. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van  

n.a.v. de notulen n.a.v. betreffende de contributie-inning wordt opgemerkt dat bij de laatste 

inning aangekondigd is dat de contributie zou worden afgeschreven op de 10e van de maand, 

terwijl dat in werkelijkheid is gedaan op de 3e van de maand.  In het verslag meldt het 

bestuur dat een nieuw vijf jaren huurcontract met Sportstad zal worden afgesloten. 

Gevraagd wordt of dat voornemen is gelukt. Het bestuur antwoordt dat er weer een contract 

ligt tot en met het seizoen 2020/21. 

Het verslag van de ledenvergadering van 2016 wordt vervolgens ongewijzigd vastgesteld. Het 

verslag van de ALV van 2015 is gewijzigd n.a.v. opmerkingen bij de ALV van 2016 wordt 

formeel door de ALV in gewijzigde vorm alsnog vastgesteld.  

5a. Vaststelling van de jaarrekening over het jaar 2016: 

 De penningmeester ligt de cijfers toe. Er is over dit jaar een tekort opgetreden van rond de € 

3000,00, veroorzaakt door de aanschaf van de nieuwe kledinglijn. Was deze aanschaf er niet 

geweest dan was het jaar vrijwel budgettair verlopen. Op de elektronische tijdwaarneming is 

in 2016 voor het laatst afgeschreven. Gevraagd wordt waar de post algemene kosten uit is 

opgebouwd. Geantwoord wordt dat dat de kosten voor internet, bestuur en allerlei kleine 

kosten zijn. Op vragen uit de vergadering waarop de post debiteuren is opgebouwd wordt 

geantwoord dat die voor het grootste deel bestaat uit een vordering op AV (triatlon), 

doorberekende badhuur aan derden (KNZB, regio Noord KNZB) en nog door leden te betalen 

kleding. Gevraagd wordt waar de opbrengst van de Grote Clubactie is geboekt. Volgens de 

penningmeester zijn de gelden van de actie nog niet binnengekomen, en komen dus in de 

boeken in het boekjaar 2017.  

 

 

5b. Verslag van de kascommissie 



De kascommissie, bestaande uit Annet Heeringa en Marten Meijer brengt verslag uit. Er zijn 

geen onregelmatigheden geconstateerd en de kascommissie stelt de vergadering voor het 

bestuur décharge te verlenen. De ALV verleent het bestuur vervolgens décharge. Marten 

Meijer wordt bedankt voor zijn werkzaamheden. Als nieuw lid wordt Anja van der Veen 

benoemt als nieuw lid van de kascommissie. 

5c. Vaststelling van de begroting 2017, ledenontwikkeling 

Het bestuur presenteert een sluitende begroting. De ALV gaat akkoord met de begroting.  

N.a.v. de begroting worden de volgende vragen gesteld: 

- Op welke wedstrijd wordt ETW ingezet? De keuze welke wedstrijden worden voorzien van 

ETW is aan de tc wedstrijdzwemmen. Bij sommige wedstrijden is ETW niet toegestaan, bij 

andere kan de ETW als een verdienmodel worden ingezet (kampioenschappen, Zuyderzee 

Masterscircuit, limietwedstrijden).  

- Met betrekking tot opbrengsten en kosten van de afdeling wedstrijdwemmen wordt 

geconstateerd dat deze redelijk in balans zijn gekomen na een paar heel moeilijke jaren.  

- Op de vraag hoe de contributie aan regio en KNZB is opgebouwd wordt geantwoord dat de 

afdracht aan de KNZB en regio tevens de kosten van de startvergunning zijn inbegrepen. Voor 

een startvergunninghouders betekent dit een afdracht van rond de € 50,00 per jaar per lid en 

voor een niet-startvergunninghouder (recreatieve zwemmer) ligt dat rond de € 17,00. Deze 

kosten worden op de begroting toegerekend aan de betreffende afdeling waar de zwemmer 

actief is.  

-Gevraagd wordt of het beschikbare water beter en efficiënter kan worden gebruikt om zo 

kosten te drukken voor afdelingen. Vooral op de ochtend lijkt er inefficiënt met het water te 

worden omgegaan. Het bestuur antwoordt dat op de ochtend we gebruik maken van het 

hele bad, maar dat we de helft huren. Een baan wordt toegerekend aan de masters. Er is dus 

financieel geen sprake van inefficiënt gebruik van water op de ochtenduren.  

Uit de ledenontwikkeling blijkt dat de vereniging iets is gegroeid. Gevraagd wordt naar een 

andere onderbouwing van de cijfers, vooral voor wat betreft het ledenverloop in de 

leeftijdsgroepen om zo beter te kunnen sturen op activiteiten die de vereniging ontplooid. 

Het bestuur zegt een nadere rapportage toe.  

 

5d. Vaststellen contributie voor het jaar 2017 

Het bestuur stelt geen contributieverhoging voor het jaar 2017. De contributie is wel 

geïndexeerd per 1 januari 2017, waarbij de bedragen zijn afgerond op 0 of 5 cent naar boven.  

Het bestuur deelt verder mee, dat er achterstand is ontstaan in de inning van de contributie 

vanaf januari 2017. Dit komt deels door het tekort aan tijd bij de penningmeester. In de 

tussentijd is naarstig gezocht naar een oplossingen die is nu gevonden. Voor de inning zal 

Jelco Breeuwer de taken overnemen van de penningmeester. Het bestuur zal de komende 

periode de leden informeren hoe de ontstane achterstand zal worden ingelopen.  

 

 



6a. Bestuursverkiezing 

De afdeling synchroonzwemmen, stelt als kandidaat voor de portefeuille 

synchroonzwemmen binnen het bestuur voor mevrouw Mirjam Spagnoletti. Mirjam wordt 

zonder stemming verkozen als lid van het bestuur.  

6b. Presentatie van de Startgemeenschap HZ&PC/Avéna (SGHA) 

Niels Kuil laat een presentatie zien van de SGHA zoals deze is gepresenteerd op de 

vergadering met leden van de SGHA. De presentatie laat de plannen zien van de SGHA van nu 

en de komende jaren, de organisatiestructuur (SGHA- HZ&PC, maar ook de Stichting 

Waterpolo) en de financiële situatie van de SGHA.  

Er ontstaat een discussie in de vergadering hoe wedstrijdzwemmen en waterpolo elkaar 

kunnen versterken door nauwer met elkaar samen te werken. De suggestie van 

samenwerken zal door Niels worden meegenomen naar het de SGHA commissie.  

6c. Vrijwilligerswerk, verplichting tot vrijwilligerswerk 

Het bestuur legt deze stelling voor aan de ALV omdat er nog steeds behoefte is aan 

vrijwilligers en dat ondanks de actie van vorig jaar het gevoel heerst dat het nog steeds heel 

erg moeilijk is mensen de motiveren om iets te doen voor de vereniging. 

Een aantal suggesties worden gegeven: 

- Leden op een bepaalde leeftijd verplichten een jurycursus te volgen (bij andere sporten is 

dit vrij normaal; bij waterpolo is het al verplicht om een zogenaamde W-cursus te volgen) 

- Vrijwilligers waarderen. Bijvoorbeeld door een uitstekende vrijwilliger extra in het 

zonnetje te zetten (vrijwilliger van het jaar?). Of door een gezellig uitje voor vrijwilligers, 

ook goed voor de verenigingsband.  

- Trekken aan een dood paard heeft geen zin (een vrijwilliger moet wel willen….) 

- Waar zijn de vrijwilligers die vorig jaar zijn gevraagd? Als je iemand hebt benaderd om 

iets te willen doen, dan moet je ook iemand inzetten, anders wordt het niet als “serieus” 

beschouwd 

- Goed afbakenen wat een vrijwilliger zou moet doen. Is er een lijst van taken waar men op 

in kan tekenen? 

Het bestuur gaat zich na deze discussie beraden of er een verplichting komt voor 

vrijwilligerswerk. Een en ander uiteraard in goed overleg met de onderliggende commissies.  

7. Rondvraag 

Jo Willems vraagt waarom er de laatste jaren niet meer gezwommen wordt in Buckenburg. 

De tc wedstrijdzwemmen, zal kijken of er plaats is voor de wedstrijd voor het nu komende 

seizoen.  

Johan Veenstra vraagt of er nog een ALV in het najaar zal plaatsvinden. Aangezien een en 

ander statutair niet verplicht is wordt er, als er geen aanleiding toe is, geen ALV in het najaar 

worden gehouden 

Miranda Veenstra vraagt aandacht voor het revalidatiezwemmen: het lijkt er een beetje bij 

de hangen. Pleit ervoor dat deze tak meer in de picture moet komen en dat ook de lesgevers 

aldaar bijgespijkerd moet worden. Bovendien zou het mooi zijn de zwemmers ook meer het 

HZ&PC gevoel krijgen.  



Anja van der Veen pleit voor meer communicatie naar de leden, bijvoorbeeld door het 

regelmatig laten verschijnen van nieuwsbrieven. Die nieuwsbrief zou dan vereniging breed 

moeten zijn. Het bestuur neemt de suggestie meer, maar wijst er wel op dat het realiseren 

en met name het in de lucht houden van een nieuwsbrief tijd vergt en mensen vraagt die dit 

nieuwe medium ook daadwerkelijk levend houden.  

8. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering en nodigt iedereen uit om 

onder het genot van een drankje in het sportsafé de avond te besluiten.  

 


